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مدیرعامل شرکت گاز استان اصفهان خبر داد:

اجرای پروژه های عملیاتی شرکت گاز استان در هفته ایمنی
 مدیرعامل ش�رکت گاز اس�تان اصفه�ان از اجرای 
برنامه ه�ای عملیاتی ش�رکت گاز اس�تان اصفهان در 

هفته ایمنی خبر داد.
 س��ید مصطفی علوی گفت: همزمان ب��ا هفته ایمنی ، با 
هدف ترویج ایمنی و پیشگیری از حوادث و ایجاد زمینه های 
مناسب برای آموزش همگانی، برنامه های مختلف عملیاتی، 
آموزش��ی، کاربردی و فرهنگی در شرکت گاز استان اصفهان 
اجرا می ش��ود. وی بیان داش��ت: برگزاری 7 وبینار آموزشی 

ط��ی هفت روز متوالی با موضوعات؛ ایمنی در ش��بکه های گازرس��انی پلی اتیلن، ایمنی در 
طراحی، ایمنی در تزریق گاز، ایمنی در پرتو نگاری، ایمنی در تس��ت شبکه های گاز، ایمنی 
در مف��اد پیمان ها و تحلیل حوادث گاز معرفی پیمانکاران برتر در حوزه بهره برداری، اجرا و 
خدم��ات ، تقدیر از نمایندگان برتر HSE ، ایجاد فضای نمایش��گاه ایمنی تصویری، آموزش 
و اطلاع رس��انی موارد و مسائل ایمنی در اتوماس��یون اداری و برگزاری مسابقه ویژه پرسنل 
برخی از برنامه ها ی این شرکت در هفته ایمنی است. مدیرعامل شرکت گاز استان اصفهان، 
رعایت دس��تورالعمل های HSE در راس��تای صیانت از حقوق و س��لامت نیروی کار را اصل 
تعیین کننده در راس��تای اجرای برنامه های استراتژیک شرکت گاز استان اصفهان اعلام و به 
حساس��یت بالای فعالیت های امور HSE در پیش��گیری از حوادث اشاره کرد. گفتنی است، 
هفتم مهر به یاد رش��ادت های آتش نش��انان پالایش��گاه نفت آبادان در مهار حریق ناش��ی از 
بمباران هوایی نیرو های بعثی در س��ال ۱۳۵7 و با هدف ترویج ایمنی و پیشگیری از حوادث 

به نام روز ملی ایمنی و آتش نشانی نامگذاری شده است.

رئیس امور پژوهش شرکت گاز استان سمنان:

اندازه گیری دقیق دبی گاز در سطوح مختلف 
عملیاتی و مدیریتی حائز اهمیت است

ه�دف از اج�رای این پ�روژه، طراحی ی�ک دوربین 
پالس�ی برای دبی س�نج پ�ردازش تصویر ب�ا توجه به 

افزایش دقت و کاهش هزینه می باشد.
به گزارش روابط عمومی؛ محمد مس��تخدمین حس��ینی 
رئیس امور پژوهش و فناوری ش��رکت گاز اس��تان س��منان 
از برگزاری جلس��ه آموزش��ي و ارائه نتایج پ��روژه » طراحی 
و س��اخت دوربین سرعت بالای پالس��ی ارزان قیمت، بهبود 
س��امانه نوردهي و اپتیک و س��امانه پاش��ش در دبي س��نج 

پردازش تصویر« خبر داد؛ این جلس��ه با حضور همکاران س��تادی، اعضای ش��ورای پژوهش، 
فناوری و تجاری سازی شرکت گاز استان سمنان و ناظرین پروژه از آزمایشگاه پژوهش های 
فنی و صنعتی شرکت ملی گاز و عضو هیئت علمی دانشگاه به صورت ویدئو کنفرانسی برگزار 
شد. وی با بیان اینکه این کار پژوهشی و ساخت تجهیز توسط دانشگاه صنعتی شریف انجام 
ش��ده اس��ت، گفت: مراحل اجراي این پروژه در فاز هاي تعریف مس��اله و طراحی مفهومی، 
طراحی و س��اخت نمونه آزمایش��گاهی و ساخت نمونه نهایی تعیین ش��د و هدف این پروژه 
طراحی یک دوربین پالسی برای دبی سنج پردازش تصویر با توجه به افزایش دقت و کاهش 
هزینه می باش��د. رئیس امور پژوهش و فناوری ش��رکت گاز استان سمنان با اشاره به صرفه 
اقتصادی این پروژه گفت: اندازه گیری دقیق دبی گاز و قیمت مناس��ب دبی سنج در سطوح 
مختلف عملیاتی، بهره برداری و مدیریتی در ش��رکت ملی گاز و همچنین ش��رکت های گاز 
اس��تانی حایز اهمیت است. مستخدمین حس��ینی به برخی از جنبه های نوآوری این پروژه 
اش��اره کرد و افزود: با توجه به تش��کیل سامانه دبی س��نج پردازش تصویر از سه زیر سامانه 
اصلی اپتیک، مکانیک و الکترونیک، استفاده از سنسورهای  CMOS یا CCD در طراحی 
دوربی��ن، قابل کنترل بودن تعداد فریم بر ثانیه دوربین، افزایش تعداد فریم بر ثانیه دوربین،  
بهره مندی از ابزارهای حرفه ای اپتیکی، دس��تیابی به باریکه نور یکنواخت تر،  دس��تیابی به 
کمترین تلفات نوری از ویژگی های جدید بودن و نوآوري این پروژه می باش��د. وی در پایان 
ب��ا اش��اره به کاربردی بودن این پروژه در صنایع نف��ت و گاز، گفت: در این پژوهش علاوه  بر 
انجام تست¬های آزمایشگاهی، نتایج دبی گاز اندازه¬گیری و با نتایج یک دبی سنج توربینی 
مقایس��ه شد؛ دوربین توسعه داده ش��ده در این طرح، علاوه بر دبی سنج پردازش تصویر می 
توان��د در انواع مختلف تصویربرداری های خاص در خطوط انتقال گاز و یا حتی صنایع دیگر 

، مورد استفاده قرار گیرد.

در نشست مشترک مسئولان شاهین شهر و آبفای استان اصفهان مطرح شد؛

شبکه فاضلاب شاهین شهر با بهره گیری از روش های 
نوین بازسازی می شود

نماینده مردم ش�اهین ش�هر،میمه و برخوار در مجلس ش�ورای اسلامی خواستار 
سرعت بخشیدن به بازسازی شبکه فاضلاب شاهین شهر شد.

حسینعلی حاجی دلیگانی در نشست مشترک با مدیرعامل و معاونان شرکت آب و فاضلاب 
اس��تان اصفهان با اش��اره به این که قدمت برخی قس��مت های ش��بکه جمع آوری فاضلاب 
ش��اهین شهر به ۵0 سال می رس��د گفت: اگر اصلاح و بازسازی شبکه فاضلاب این شهر در 
اس��رع وقت صورت نگیرد، هر لحظه امکان فرونشس��ت خیابان ها و وقوع حادثه وجود دارد. 
مدیرعامل آبفای استان اصفهان نیز به وجود ۳4 هزار انشعاب فاضلاب در شاهین شهر اشاره 
کرد و گفت: تاکنون 4۳0 کیلومتر شبکه فاضلاب در این شهر اجرا شده که ۱2 کیلومتر آن 
بس��یار فرسوده اس��ت و باید هر چه سریع تر مورد بازسازی قرار گیرد. هاشم امینی بازسازی 
خط انتقال اصلی فاضلاب بلوار طالقانی ش��اهین شهر را از اولویت های آبفای استان اصفهان 
دانس��ت و گفت: عملیات بازس��ازی این کلکلتوربا قط��ر ۱200 و ۱600 میلیمتر در عمق 8 
ت��ا ۱2 مت��ری زمین و عرض چهار متر به دلیل عبور و مرور زیاد در این محدوده کار بس��یار 
س��ختی است. وی افزود: بر همین اساس درصدد هستیم تا با بهره گیری از روش های نوین 
از جمله اس��تفاده از دس��تگاه حفارTBM و عبور لوله از تونل های حفر شده به جای روش 
های سنتی، مشکل ریزش دیواره تونل ها و فرونشست زمین را حل کرده و عملیات بازسازی 

شبکه فاضلاب را سرعت دهیم. 

رئیس اتحادیه نانوایان:

قیمت نان در هشترود طی ۲ سال اخیر افزایش نیافته است
رییس اتحادیه نانوایان هش�ترود گفت: قیمت نان در این شهرس�تان با وجود بالا 
رفت�ن هزینه ها طی ۲ س�ال اخیر، افزایش نیافته و همین موضوع باعث دلس�ردی 

نانوایان از ادامه فعالیت در این صنف شده است.
عل��ی یعقوبی��ان در گفت وگو ب��ا خبرنگار ایرنا اف��زود: نبود تعادل بین درآم��د و هزینه در 
نانوایی های شهرستان، انگیزه فعالان این بخش را نیز تحت تاثیر قرار داده است و این موضوع 

می تواند به نوبه خود در کیفیت نان و شیوع توزیع نیز موثر باشد.
وی ادامه داد: طی 2 س��ال اخیر همه هزینه ها اعم از دس��تمزد کارگر، حق بیمه، مالیات و 
اجاره مغازه با افزایش روبرو بوده و اکنون دیگر پخت نان برای نانوایان مقرون به صرفه نیست 
تا جایی که امرار معاش آنان را با مشکل مواجه کرده است. »یعقوبیان« با بیان اینکه به تعویق 
انداختن افزایش قیمت نان در شهرس��تان عاملی برای زیانده بودن واحدهای نانوایی اس��ت، 
افزود: اصلاح نرخ نان از مطالبه های به حق نانوایان به ش��مار می رود و از مس��ئولان و شورای 
آرد و نان شهرستان درخواست می شود تا یکسان سازی قیمت با شهرستان های همجوار را در 
دس��تور کار قرار دهند.  به گفته وی بهترین راهکار برای جلوگیری از به وجود آمدن چنین 
ش��رایطی، افزایش قیمت متناس��ب با افزایش تورم س��الانه اس��ت و ثابت نگه داشتن قیمت 
جوابگو نیست.  به گزارش ایرنا ۹۵ واحد یارانه ای و 60 واحد نیمه یارانه ای در هشترود وجود 
دارد؛ هر قرص نان لواش ماش��ینی با آرد یارانه ای و نیمه یارانه ای و با وزن ۱۳۵ گرم در این 

شهرستان اکنون با قیمت ۳00 تومان عرضه می شود.
همچنی��ن هر قرص ن��ان روغنی نیمه یارانه ای با وزن ۵00 گرم با ن��رخ 2 هزار تومان، نان 
سنگک با وزن 420 گرم به قیمت یکهزار و ۵00 تومان و نان بربری با وزن ۵۵0 گرم با نرخ 
2 هزار تومان عرضه می شود. این در حالی است که بر اساس مصوبه جلسه کارگروه آرد و نان 
ملکان به عنوان یکی دیگر از شهرستان های جنوبی آذربایجان شرقی، قیمت نان از هفته آخر 
شهریور ماه 60 درصد گران شد و هر قرص نان لواش ماشینی با آرد یارانه ای ۱2 درصد و با 

وزن ۱40 گرم اکنون به ۳۵0 تومان رسید.
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عصرآزادی/ شهرام صادق زاده:
رئی�س س�ازمان جهادکش�اورزی آذربایجان 
شرقی گفت: سیاستها و هدف گذاریهای دولت 
سیزدهم توجه به گذار از کشاورزی تولیدمحور 

به کشاورزی تجارت محور می باشد.
اکبر فتحی در جلس��ه کش��ت پاییزه کلزا در تبریز 
ضمن اش��اره به دشواری ها و مش��کلات موجود در 
س��ال زراع��ی 1399 - 1400 به دلی��ل همه گیری 
بیماری کرونا و ش��رایط خشکس��الی و نیز ش��رایط 
اقتصادی نابس��امان حاکم بر کش��ور افزود: یقیناً در 
بخش کش��اورزی که با سفره مردم س��ر و کار دارد 
وج��ود کوچکترین نق��ص در سیس��تم تامین مواد 
غذایی مورد نیاز جامعه همان روز خود را در س��فره 
مردم و بازار در قالب تامین کالاهای اساس��ی نشان 
خواه��د داد که این ویژگی کار در بخش کش��اورزی 
را در مقایس��ه با بخش صنعت و خدمات دش��وارتر و 

حساس تر می سازد.
وی ضمن بیان اینکه بیش��ترین میزان کشت کلزا 
در استان به شهرس��تانهای تبریز و اسکو تعلق دارد 
ادامه داد: کلیات سیاس��تها و هدف گذاریهای دولت 
س��یزدهم توجه به گذار از کش��اورزی تولیدمحور به 
کشاورزی تجارت محور می باشد در این دیدگاه بازار 
مورد توجه اس��ت و طبق نیازمندیه��ای بازار تولید 
صورت می گیرد بر این اساس روشها و عملکردهای 
س��ابق باید مورد بازبین��ی و تغییر قرار گیرد و هدف 
گذاریها در راستای این سیاست تعریف و پیش برده 
ش��ود اولین گام��ی که لازم اس��ت در جهت حرکت 
به س��مت کش��اورزی تجاری برداشته ش��ود، انجام 
کش��اورزی قراردادی است باید توجه داشت که خود 
کشاورز هیچ آشنایی نسبت به نیاز بازار ندارد و نمی 

تواند طبق ذائقه های مختلف مصرف کنندگان اقدام 
به تولید نماید.

فتحی از گروههایی تحت عنوان تش��کلهای بخش 
کش��اورزی، مراکزخدمات غیردولتی کش��اورزی و یا 
برخ��ی بازرگانان و تجار به عنوان م��واردی یاد کرد 
ک��ه ش��ناخت لازم را از بازار دارن��د و متصل نمودن 
ای��ن گروهه��ا ب��ا کش��اورزان و انعقاد ق��رارداد بین 
تولیدکنن��دگان و تجار را اقدام��ی خواند که باید در 
ای��ن مقطع زمانی بدان پرداخته ش��ود و اضافه کرد: 
در صورت اجرایی ش��دن کش��اورزی ق��راردادی به 
خودی خود الگوی کشتی که معاونت بهبود تولیدات 
گیاهی در جهت اختصاص س��همیه و برش کش��ت 
ب��ه شهرس��تانها ارائه می دهن��د، نیز با نی��از بازار و 

کشاورزی تجاری هماهنگ خواهد شد.

وی ضمن اش��اره به اهمیت کشت پاییزه در تامین 
امنیت غذایی و توجه به این امر که بالای 60 درصد 
تولیدات کش��اورزی به بخش زراعت اختصاص دارد 
که در پاییز کشت می شود، بر لزوم اطلاع از وضعیت 
تامین نهاده های مختلفی همچون بذر و کود و س��م 
به عنوان الزامات کش��ت پایی��زه تاکید نمود و گفت: 
برشهای تعیین شده برای شهرستانها باید در عرصه 
پهنه ای اجرایی ش��ده و میزان س��هم هر کارشناس 
پهنه از برش تعیین ش��ده مشخص گردد و نسبت به 
ای��ن میزان برش، تامین نهاده و ادوات مورد نیاز نیز 

مورد رصد قرار گیرد.
رئیس سازمان جهادکش��اورزی استان با تاکید بر 
تعریف فرمول کودی یادآور ش��د: به نس��بت فرمول 
تعریف ش��ده بای��د کودهای مختلف تامین ش��ده و 

در مزارع مورد اس��تفاده قرار گیرند تا از تخلیه مواد 
معدنی و عالی این اراضی پیشگیری به عمل آید.

وی افزایش تولید ب��ا افزایش بهره وری و عملکرد 
در واحد س��طح را همگام با افزایش سطح زیر کشت 
را مورد تاکید قرار داد و گفت: تنها با آسیب شناسی 
فرایند کش��ت و تولید م��ی توان به ای��ن مهم نائل 

گردید.
رئیس س��ازمان جهادکش��اورزی اس��تان در مورد 
عملکرد کش��ت کلزا در اس��تان ضمن تاکید بر لزوم 
آسیب شناس��ی کاهش متوس��ط عملکرد استان به 
نس��بت شهرس��تان تبریز افزود: در شهرستان تبریز 
نیز همچنان با نقطه مطلوب فاصله داریم و متوس��ط 
عملکرد، حداقل در این شهرستان با توجه به شرایط 
حاکم و کیفیت آب مورد استفاده قابل ارتقا به 2 تن 
می باش��د اگرچه نقطه ایده آل در مزارع کلزا حدود 

۷ الی ۸ تنُ است.
فتح��ی در ارتب��اط با س��امانه ص��دور حواله های 
الکترونیکی کودهای شیمیایی ضمن ارزیابی عملکرد 
ضعیف اس��تانی تاکن��ون گفت: کاربرد این س��امانه 
تکلیف��ی قانونی بوده و مورد تاکید س��تاد جلوگیری 
از قاچاق کالا و ارزمی باشد و ارتقای عملکرد استانی 
در این س��امانه را نیازمند تکمیل سامانه پهنه بندی 
دانست و بر ضرورت تکمیل هر چه سریعتر آن تاکید 

نمود.
رئیس سازمان جهادکشاورزی استان افزایش قیمت 
کلزا را حاکی از رقابت پذیری این محصول دانس��ت 
ضمن قدردانی از کشت انجام شده بر تکمیل سهمیه 
اختص��اص یافته و یافتن راه حلی برای رفع مش��کل 
کوچک مقیاس بودن اراضی کش��اورزی شهرس��تان 

تبریز تاکید نمود.

جانشین فرمانده هوانیروز ارتش جمهوری اسلامی 
ای��ران گفت: این مجموع��ه در حال حاضر در بهترین 

سطح آمادگی دفاعی و رزمی قرار دارد.
امیر س��رتیپ دوم خلبان قاسم خاموشی در گفت و 
گویی در حاشیه برگزاری دومین روز رزمایش فاتحان 
خیبر در منطقه ش��مال غرب کشور، افزود: هوا نیروز 
ارتش سرافراز جمهوری اسلامی ایران امروز به مراتب 
قوی تر از دوران هشت سال دفاع مقدس برای دفاع از 

کیان ملت ایران در آمادگی به سر می برد.
وی اظهار کرد: هوانیروز ارتش در همه رزمایش های 
ارتش با موفقیت ایفای نقش کرده اس��ت و امروز نیز 
بسیار پرتوان تر از سال های گذشته برای دفاع از کیان 
ملت ایران در آمادگی به س��ر می برد و به هیچ یک از 
دشمنان ایران اسلامی اجازه کوچکترین نگاه چپ به 

خاک مام مهیمن را نخواهد داد.
امیر خاموشی با اشاره به نقش آفرینی ویژه هوانیروز 
ارتش جمهوری اس��لامی ای��ران در رزمایش فاتحان 
خیب��ر، یادآور ش��د: در این رزمایش مهم پش��تیبانی 
هوایی از یگان های عمل کننده بر عهده هوانیروز است 

و در این رابطه تاکنون عملکرید موفق داشته ایم.

وی ادامه داد: پایگاه های هوانیروز تبریز و کرمانشاه 
پش��تیبانی یگان های عمل کننده زمینی در رزمایش 
مزبور را انجام می دهند و هم در هلی برن نفرات و هم 

اصابت دقیق هدف ها بسیار خوب ظاهر شده اند.
به گزارش ایرنا، رزمایش فاتحان خیبر نیروی زمینی 
ارتش جمهوری اس��لامی ایران از روز گذشته ۹ مهر 
م��اه با حضور تیپ های 2۱6 زرهی، ۳۱6 زرهی، تیپ 
2۵، گروه ۱۱ توپخانه، گروه پهپاد، جنگال، گروه 4۳۳ 
مهندسی رزمی با پش��تیبانی بالگردهای هوانیروز در 
منطقه عمومی شمال غرب کشور و بین محور پلدشت 

- جلفا آغاز شده است.

فرمان�ده تی�پ ۲۵ نیروی مخص�وص واکنش 
س�ریع نیروی زمینی ارتش جمهوری اس�لامی 
ایران مس�تقر در تبریز با بی�ان اینکه رزمایش 
فاتحان خیبر استراتژی منطقه را تغییر خواهد 
داد، گف�ت: یک�ی از توانمندی ه�ای این تیپ، 
س�رعت عمل ب�الا، ورود به صحن�ه عملیات و 

اجرای ماموریت های محوله است.
س��رهنگ علی دلاور در حاش��یه رزمایش فاتحان 
خیبر در گفت و گو با ایرنا اظهار کرد: به لطف خداوند 
متعال و مدیریت سلس��له مرات��ب فرماندهی نیروی 
زمین��ی مح��وری، همه اهداف از پیش تعیین ش��ده 

توسط تکاوران تیپ 2۵ نیروی مخصوص منهدم شد 
و یکی دیگر از ماموریت های مهم کارکنان ولایتمدار 
ای��ن یگان به صورت کام��ل و بدون کوچکترین خطا 

صورت پذیرفت.  
وی افزود: در این رزمایش بزرگ ماموریت  اسکورت 
و تامین  ادوات و تجهیزات شرکت کننده در رزمایش 
نیز بر عهده تکاوران تیپ2۵ نیرو مخصوص بود که با 
روحیه بالا و سلحشوری کارکنان تمام مسوولیت های 

واگذاری به خوبی صورت پذیرفت.  
سرهنگ دلاور با تاکید بر سخنان مسوولان لشکری 
و کش��وری ایران اس��لامی  مبنی بر شیطنت برخی 
کشورهای همسایه و حضور رژیم غاصب صهونیست و 
تروریست های داعش در منطقه، این گونه رفتارهای 
بدور از عرف سیاس��ی را محکوم دانست و اضافه کرد: 
رزمای��ش فاتحان خیبر یک��ی از مهمترین ماموریت 
ه��ای نیروهای مس��لح در منطقه بود و پیام آن صلح 
و دوستی برای دوس��تان و همسایگان ایران اسلامی  
اس��ت، اما این تنها گوشه ای از توانمندیهای فرزندان 
این خاک مقدس اس��ت که به طور قطع اس��تراتژی 

کنونی منطقه را تغییر خواهد داد.  

جانشین فرمانده هوانیروز:

هوانیروز ارتش در بهترین شرایط آمادگی قرار دارد
فرمانده تیپ ۲۵ نیروی مخصوص:

رزمایش فاتحان خیبر استراتژی منطقه را تغییر خواهد داد

با حضور استاندار اصفهان، امام جمعه اصفهان و نمایندهج جک ولی فقیه 
در اس��تان و جمعی از مدیران اس��تانی، شهری، علما، فرماندهان انتظامی و 
نظامی، هنرمندان و اصحاب رسانه، نماینده مردم در مجلس شورای اسلامی، 
رییس و اعضای ش��ورای اسلامی شهر در دوره پنجم و ششم، شهردار سابق 
اصفهان، اسقف اعظم ارامنه اصفهان، حجت الاسلام سالک نماینده مردم در 
ادوار مختلف مجلس شورای اسلامی، در آیین تکریم و معارفه شهردار اصفهان 
از زحمات چهار ساله مدیریت شهری سابق تقدیر و کلید مدیریت شهرداری 

اصفهان به دست علی قاسم زاده، شهردار جدید اصفهان سپرده شد. 
 آیت اله س��ید یوسف طباطبایی  نژاد در مراس��م تکریم و معارفه شهردار 
اصفهان  اظهار کرد: باید هدف مدیریت شهری این باشد که رضایت خدا را 

جلب کند زیرا رضایت خدا در رضایت خلق خداست
شهردار اصفهان از دخالت دادن نظرات سیاسی در انتخاب مدیران 

پرهیز کند
آیت اله طباطبایی  نژاد ادامه داد: بس��یاری از کارها مانند س��الن اجلاس و 
سالن گلستان شهدا را فکر نمی  کردیم که انجام شود، اما با زحمت بسیار به 
مراحل خوبی رسید و امیدوارم شهردار بعدی نیز اینها را دنبال کند.  وی با 
بیان اینکه با وجود کارهای زیادی که انجام شده کارهای بسیاری باقی مانده 
اس��ت، افزود: به ویژه در منطقه ۳ که از ش��هردار خوبی نیز برخوردار است 
باید کارهای زیادی انجام ش��ود، منطقه ای که ماکت ش��هر است اما پشت 
این ماکت کوچه های مخروبه ای اس��ت که باید بازس��ازی و نوسازی شود. 
ام��ام جمعه اصفهان تاکید کرد: در بحران بی  آبی لازم اس��ت از چمن  های 
مصنوعی استفاده شود تا شهر سرسبزی خود را حفظ کند و فضاسازی شهر 
در ایام جشن و عزا دنبال شود. از سوی دیگر لازم است جهت معنوی شهر 
در نظر گرفته ش��ود که یکی از کارهای زمین  مانده در این خصوص پخش 
اذان در نقاط مختلف اصفهان است که باید در دوره ششم انجام شود. آیت اله 
طباطبایی  نژاد ضمن تبریک به شهردار جدید اصفهان، افزود: امیدوارم دکتر 
قاسم زاده نیز بتواند به بهترین وجه امور شهر را ادامه دهند و از دخالت دادن 
نظرات سیاسی در انتخاب مدیران پرهیز کنند، این موضوع کشور ما را عقب 

انداخته است.

وی تاکی��د کرد: باید خدمتگزاران خوبی برای مردم بوده و بتوانیم رضایت 
آنها را حاصل کنیم، زیرا اگر مردم نباش��ند حکومتی در کار نیست، بنابراین 
باید مراقب مردم بوده و زبان افراد مختلف باشیم، دست آنها را بگیریم و کاری 

کنیم تا از ما رضایت کامل داشته باشند.
 درآمدزایی برای شهرداری را با رضایت مردم دنبال می کنیم 

محمد نورصالحی، رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان اظهار کرد: بسیاری 
از طرح های عمرانی مانند مترو و حلقه حفاظتی باید ادامه یابد و تکمیل شود 
اما هدف شورای ششم این نبوده که فقط به جای دیگران بنشیند، بلکه هدف 

این است که مخلصانه در خدمت مردم باشیم.
رئیس ش��ورای اسلامی شهر اصفهان با تاکید بر اینکه در درآمدزایی برای 
شهرداری رضایت مردم مدنظر است، اظهار کرد: انتخاب شهرداری فرهنگی و 
فرهیخته پیامی به تقویت زیرساخت های فرهنگی و اجتماعی شهر اصفهان 
اس��ت. وی بیان کرد: امیدواریم با مجموعه اقدامات چهار سال آینده بتوانیم 
در پیشگاه خداوند انجام وظیفه کنیم و رضایت مردم را به دست بیاوریم تا 
کارنامه ای ش��فاف و روش��ن از عملکرد نیروهای انقلابی در شهرداری باقی 
بماند. نورصالحی تاکید کرد: فسادس��تیزی و پیشرفت اجتماعی، معنوی و 

عمرانی مدنظر شورای شهر است.
 رویای ما برای اصفهان »شهر اسلامی« است

 علی قاس��م زاده، شهردار اصفهان با اشاره به اینکه دغدغه مشترک همه ما 
که اینجا آمده و در کنار هم جمع شده ایم عمران و آبادانی شهر اصفهان است، 
اظهار کرد: با توجه به اینکه همه ما روی این خاک و زیر آسمان این شهر زندگی 
می کنیم، نگرانی های مش��ترکی برای این شهر که دارای هویت و شخصیت 
است، داریم.  شهردار اصفهان افزود: هرکس برای خود رویاهایی دارد و رویای ما 
برای اصفهان، تحقق »شهر اسلامی« است. هرچند تعابیر متعددی از این عبارت 
می شود و برخی آن را متوقف در علائم و نشانه ها می دانند اما باید گفت شهر 
اس��لامی فقط در نشانه ها و علائم نیس��ت. وی ادامه داد: این موارد به جلد و 
پوس��ته شهر اختصاص دارد؛ اما هر شهر روح و روانی دارد و روح شهر اسلامی 
تجلی اسماء الحسنی در دل شهر است. قاسم زاده بیان کرد: شهر اسلامی باید 
تمیزترین شهر باشد و یک شهر صرفا به تعظیم شعائر و حفظ نشانه ها یک شهر 

اسلامی نیست اگرچه شعائر و نشانه ها هم اهمیت دارند.  وی با بیان اینکه نمی 
توان ادعا کرد شهر اسلامی هستیم اما بی اخلاقی و بی عدالتی بین ما موج بزند 
و امیدوارم در این مسیر به ظهور اسلامیت شهر کمک کنیم، گفت: نظام خلقت 
احسن است و انسان احسن المخلوقین است و انتظار خداوند احسن العمل از 
ماست. ش��هردار اصفهان بیان کرد: در طول مدیریت شهری اصفهان زحمات 
زیادی کش��یده ش��ده و هر کس در این سال ها تلاش کرده حال شهر را بهتر 
کند. قصد همه شهرداران اصفهان از آقایان سقائیان نژاد، جمالی نژاد و نوروزی 
خدمت بیشتر به شهر بوده است و انتظار ما این است به سمت تحول و احسن 

الاحوال و تحقق شعار این دوره مبنی بر »زندگی خوب« حرکت کنیم.
حرکت به سمت درآمدهای پاک  

وی با اشاره به اینکه رزق حلال روح شهر را جلا می بخشد و باید به سمت 
درآمده��ای پاک برویم، اظهار کرد: صرف دارا بودن، به زندگی کیفیت نمی 
بخش��د. امسال شهرداری بودجه خوبی دارد اما بخش��ی از بودجه ریشه در 
قرض، وام و درآمدهایی دارد که موجب نارضایتی مردم است و مدیریت شهر 
به علت رویه هایی که از قبل شکل گرفته است، مجبور به تحمل این روند 
است اما باید راهی پیدا کنیم. قاسم زاده بیان کرد: باید همه کمک کنیم تا 
درآمدهای پاک به شهرداری وارد و شهر با مشارکت مردم اداره شود؛ از همه 
نخبگان، فرهنگیان، هنرمندان و فعالان بخش خصوصی دعوت می کنم در 
آبادانی شهر به ما کمک کنند. وی با بیان اینکه نباید فقط به عمران و آبادانی 
محورهای اصلی شهر اکتفا کنیم و باید به دل محلات برویم، گفت: می توان 
با کمک مردم مس��ئله شناس��ی کرده و راه حل هایی را پیدا کنیم.  شهردار 
اصفهان افزود: به عنوان شهردار اصفهان احساس می کنم که حرکت ما روی 
خط بهش��ت و جهنم و پل صراط اس��ت و از خدا کمک می طلبم که از این 
مسیر به بهشت برویم و رضایت خداوند و مردم را بیش از پیش جلب کنیم. 
در این مراسم با حضور جمعی از مدیران استانی، شهری، فرماندهان انتظامی 
و نظامی، علما، از زحمات چهار ساله قدرت اله نوروزی شهردار سابق اصفهان 
و اعضای شورای پنجم شهر تقدیر شد و کلید نمادین سکانداری شهر اصفهان 
از دس��ت شهردار سابق اصفهان به علی قاسم زاده شهردار اصفهان تقدیم و 

تحویل شد.

کلید مدیریت شهرداری اصفهان به دست شهردار جدید سپرده شد

رییس جهادکشاورزی آذربایجان شرقی گفت: شهرک گلخانه ای 
کلیب�ر با هزینه ک�رد ۴۰۰ میلی�ارد تومان تا پایان س�ال جاری به 

بهره برداری می رسد.
به گزارش ایرنا، اکبر فتحی در حاشیه بازدید از این شهرک گلخانه ای، 
وس��عت آن را ۳0 هکتار اعلام و اظهار کرد: در این شهرک سالانه هشت 
هزار تن انواع محصولات س��بزی و صیفی تولید و ضمن ایجاد اش��تغال 
مس��تقیم برای ۳00 نفر، س��الانه حدود هش��ت میلی��ون دلار محصول 

تولیدی صادر می شود.
وی با بیان اینکه در مرحله نخس��ت ۱0.۵ هکتار از س��الن های آن تا 
پایان سال به بهره برداری می رسد، گفت: برنامه ریزی جهت بهره برداری 
از 6.۵ هکتار آن تا اول دی ماه سال جاری و چهار هکتار تا اسفند امسال 
و مابقی نیز س��ال آینده صورت گرفته اس��ت. فتحی ایجاد اکوسیس��تم 
کش��اورزی با راه اندازی شهرک های کشاورزی، توسعه کشت در محیط 

های کنترل ش��ده و گلخانه ها، توس��عه کشت های متراکم گلخانه ای و 
انتق��ال تولید س��بزی و صیفی از فضای باز به گلخانه و تنوع بخش��ی به 
کشت های گلخانه ای و استفاده از فناوری های کاهنده مصرف انرژی در 
گلخانه ها را در راستای تامین امنیت غذایی پایدار و از جمله برنامه های 
دولت سیزدهم برشمرد و افزود: در سال های اخیر یکی از مباحث اصلی 
ارتقا، کمیت و کیفیت محصول تولیدی و استفاده بهینه از منابع محدود 
آب شیرین، خاک، انرژی و نهاده های کشاورزی، بحث ایجاد گلخانه بود. 
وی ب��ا بیان اینکه با عنایت ب��ه ارزش افزوده بالای محصولات گلخانه ای 
و اس��تفاده بهینه از آب در کش��ت های گلخانه ای در مقایس��ه با کشت 
های فضای باز، این نوع کشت ها مورد استقبال بهره برداران منطقه قرار 
گرفته است، خاطرنشان کرد: در صورت وجود امکانات زیربنایی همچون 
راه های ارتباطی و تامین انرژی لازم می توان ش��اهد توس��عه گلخانه ها 
در شهرس��تان کلیبر بود. رئیس جهادکشاورزی آذربایجان شرقی با بیان 

اینکه گلخانه ها مزیت بالای��ی از لحاظ اقتصادی برای تولید کنندگان و 
تامی��ن نیاز داخلی و ص��ادرات دارند و از طرفی می��زان بهره وری تولید 
در آنها بالا اس��ت،  افزود: میزان اش��تغالزایی در این بخش بیش��تر از هر 
فعایت صنعتی و کشاورزی است و سرمایه گذار می تواند ظرف مدت دو 
س��ال بازگشت سرمایه داشته باشد. وی با بیان اینکه در هر هکتار فضای 
گلخانه ای برای ۱0 نفر شغل ایجاد می شود، ادامه داد: ایجاد گلخانه در 
ش��هرک های کشاورزی از نظر اقتصادی باصرفه است و همه هزینه های 
دریافت زیرساخت ها به صورت یکپارچه دریافت می شود. فتحی با بیان 
اینکه بخش کش��اورزی علاوه بر تامین امنیت غذایی کشور نقش مهم و 
قابل توجهی در ایجاد اش��تغال دارد، افزود: با سرمایه گذاری یک میلیارد 
تومانی در بخش کش��اورزی حدود ۱4.۹ شغل مس��تقیم و غیرمستقیم 
ایجادم��ی ش��ود در حالی که این عدد برای بخ��ش صنعت و خدمات به 

ترتیب پنج و هشت شغل مستقیم و غیرمستقیم است.

شهرک گلخانه ای کلیبر تا پایان سالجاری بهره برداری می شود

بیشترین میزان کشت کلزای آذربایجان شرقی به تبریز و اسکو تعلق دارد
اکبر فتحی از سیاستهای جهادکشاورزی در تجارت محور خبر داد؛


